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Vi gick igenom det och godkände det.

Budget Vi har fått uppdraget att minska vår budget med 15 000:-
Vad ska vi dra ner på?
Vi kommer ju troligen inte att kunna ha innebandygalan, så
där sparar vi 10 000:-. Vi sparar också in 2500:- från dam/herr
utv. Vi hade ju i år tänkt att båda de lagen skulle få shorts och
strumpor inför säsongsstart i höst, men det tar vi bort.
Budgeten 2020 höll vi.

Corona Inget nytt än. Alla hallar är stängda till den 24/1. Vi hoppas att
ett besked ang vad som händer efter det, kommer nu till
veckan.
Herrar div 2 kommer att ha ett möte till veckan och bla
diskutera hur långt fram i vår de kan spela matcher.

Kompensations-
stöd

Vi diskuterar vad vi ska söka pengar för. Vi kommer fram till
några saker.

Skrivelse från
herrlaget till
huvudstyrelsen

Utifrån den skrivelsen har ett beslut fattats att de som är födda
-04 och äldre och spelar innebandy, slipper sälja
Vännäshäftena i år. Anledningen är att de varken har fått träna
eller spela matcher.

Physical literacy Vi funderar på om vi kan ha en digital utbildning. Vi kollar
upp det och återkommer med info till våra ledare.



Utdelning av
julklappar

Vi delar upp lagen och ledarna mellan oss, för i nuläget när
man inte får träna, så måste vi åka hem till var och en av
ledarna. Men det känns bra att kunna göra det, för att visa vår
uppskattning (även om julklappen är sen)

Innebandygalan Vi ställer in innebandygalan.

Nya förrådet

Västar i förråden
-vi bör ta hem
och tvätta dem

Det är under Barn och Utbildningskontoret, på Drottninggatan
7. Det är städat där nu. Vi kommer att träffas där för att sortera
in alla saker, bara garderoberna är flyttade.

Stina tvättar västarna i herrlagets förråd, Catarina H -
Vännäsby, Jesper - Lilja, Katarina E  - ungdomsförrådet på
Hammar.

Nomineringar
inför stipendier
på årsmötet

Vi funderar på olika nomineringar till de olika stipendierna.
Folke Åströms stipendium
Gustav Forsgrens stipendium “Laget före jaget”
Icas ungdomsledarstipendium

Årsmötet Digitalt årsmöte den 15/3

Medlems/
träningsavgifter

Vi saknade medlems/träningsavgifter från några spelare i
höstas, de flesta betalade då. De som inte hann betala då
uppmanar vi att  betala när vi får börja träna igen. Jesper tar
hand om detta framöver.



Verksamhets-
berättelse

Den ska vara inne den 20/2. Stina börjar skriva den, och sedan
hjälps vi andra åt.

Dokument på
lekar och
övningar

Jesper har börjat redigera det dokumentet. Vi ska försöka att
göra iordning det inför hösten.

Övriga frågor Nästa sektionsmöte 14/2 kl 19-21
Noterats av Katarina E


